
Canadian Audiologist

The Official Publication of the Canadian Academy of Audiology

Message from the Editor-in-Chief

Marshall Chasin, AuD

Published September 7, 2016

Version française disponible ci-dessous

CanadianAudiologist.ca is now passing the 200,000 unique views mark... and that's just the beginning.... If I remember my advanced math classes, in a while we will be passing 250,000 or even 300,000 unique page views as well!

In this issue of *Canadian Audiologist* we have 9 original feature articles ranging from a novel audiology research approach (LIVELab) to a novel new genomic based program for hearing research in Labrador and Newfoundland; and from video otoscopy to the reliability of real ear measurement in the rarified high-frequency regions; and from FM systems to loop systems. In short, this issue has something for almost everyone. And like the previous issues we have well thought out and insightful columns providing glimpses into areas of audiology that we may not normally tread.

The only drawback of this issue is that it comes out just as the new school term begins and our readers will not have the pleasure of sitting back in their lawn chairs casually scrolling through the contributions, with their mobile device in one hand, and their favourite wine, beer, or glass of milk in the other.

This issue of *Canadian Audiologist* will be the one that is live during the World Congress of Audiology to be held in Vancouver, British Columbia from September 18–21, 2016 with pre-conferences held on Sunday September 17. While the World Congress of Audiology is not a unique conference for the Canadian Academy of Audiology – it is being cosponsored by both CAA and SAC – many of our members will be there and I am sure that there will be much discussion in the hallways in between scheduled sessions. For more information about the World Congress of Audiology go to www.wca2016.ca.

I hope you all had a pleasant summer and took some time to spend it with friends and family.

Message du Rédacteur en Chef

De Marshall Chasin, AuD

CanadianAudiologist.ca est en train de passer la marque unique de 200,000 vues ... et c'est juste le début Si je me souviens de mes cours de mathématiques avancées, dans un certain temps, nous passerons les 250,000 ou même 300,000 vues de page uniques!

Dans ce numéro de *Canadian Audiologist*, nous avons huit articles de fond originaux allant d'une approche de recherche audiolinguistique nouvelle (LIVELab) à un nouveau programme à base de génomique pour la recherche auditive au Labrador et Terre-Neuve; et de la vidéo otoscopique à la fiabilité des mesures de l'oreille réelle dans les régions à haute fréquence raréfiées; et des systèmes FM aux systèmes en boucle. Bref, ce numéro en a pour presque tout le monde. Et comme les numéros précédents, nous avons des colonnes pertinentes et bien élaborées fournissant des aperçus dans des domaines de l'audiologie que nous ne suivons pas de près normalement.

Le seul inconvénient de ce numéro est qu'il sort au moment où la nouvelle année scolaire commence et nos lecteurs n'auront pas le plaisir de feuilleter les contributions assis dans leurs chaises de jardin, avec leur dispositif mobile dans une main, et leur vin, bière favoris, ou un verre de lait dans l'autre.

Ce numéro de CanadianAudiologist.ca sera celui en direct lors du congrès mondial de l'audiologie qui se tiendra à Vancouver en Colombie-Britannique du 18 au 21 Septembre, 2016 avec des pré-conférences tenues le dimanche 17 Septembre. Alors que le congrès mondial de l'audiologie n'est pas une conférence seulement pour l'Académie canadienne d'audiologie - il est coparrainé aussi bien par l'ACA et l'SAC- beaucoup de nos membres seront là et je suis sûr qu'il y aura beaucoup de discussions dans les couloirs entre les sessions prévues. Pour plus d'informations sur le congrès mondial de l'audiologie, veuillez visiter le www.wca2016.ca.

J'espère que vous avez passé un été agréable et pris du temps pour le passer entre amis et famille.